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- Niedostateczny postęp widzę w upowszechnianiu w polskim leśnictwie odnowień naturalnych.

Tak mówi prof. Andrzej Szujecki, 81-letni autorytet polskiego leśnictwa.

 

Prof. Szujecki to leśnik, naukowiec, polityk i autor współczesnej koncepcji leśnictwa w Polsce.

Udzielił ostatnio wywiadu Krzysztofowi Fronczakowi z Ech Leśnych.

O  odnowieniach  naturalnych  mówi,  że  są  regiony  (Bieszczady,  Beskidy)  gdzie  udają  się  one
doskonale, i takie, w których przychodzą z największym trudem.

- Rozumiem też, że odnowienia naturalne dokonują się w pewnym rytmie wynikającym z faz rozwoju
drzewostanów i trudno je wtłoczyć w wygodne ramy gospodarcze. Ale próbujmy! -  mówi profesor.
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